

東華三院辛亥年總理中學 2015 至 2016 年度家長通訊第 39 號
小六參觀日 – 英語歷奇之旅事宜

敬啟者：為豐富同學的學習經歷，本校現挑選 貴子弟參與本年度「小六參觀日 – 英語歷奇之旅」之服務工作。茲將有關詳情臚列如下，敬請垂注。

日期 : 2015 年 12 月 6 日 (星期日)
服務時間 : 8:00 am – 12:30 pm
服裝 : 整齊冬季校服

如有疑問，請於辦公時間內致電學校(24645220)向_____老師查詢。

此致
貴家長

周慶中校長啟

2015年11月24日

東華三院辛亥年總理中學 2015 至 2016 年度家長通訊第 39 號
小六參觀日 – 英語歷奇之旅事宜

回 條 (請於12月1日前交回_____老師)

敬覆者：頃接來函，敬悉敝子弟參與有關「小六參觀日 – 英語歷奇之旅」服務工作。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名：_____

班 別：_____

班 號：_____

家長簽署：_____

2015 年 11 月 日

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No. 39

24th November, 2015

Dear Parents,

Re: P6 Visit – Sun Hoi Maze Survivor

Your child has been selected to be a student helper of P6 Visit - Sun Hoi Maze Survivor.
Details of the P6 – Sun Hoi Maze Survivor are as follows:

Date : 6th December, 2015 (Sunday)
Time : 8:00 a.m. to 12:30 p.m.
Attire : Winter school uniform

Should you have any questions, please do not hesitate to contact _____ at 24645220 during office hours.

Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No. 39

Reply Slip

(please return this reply slip to _____ in person by 1st December 2015)

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of the Letter to Parents No. _____ concerning the P6 Visit.

I give do not give } consent to my child to be a student helper on the P6 Visit.

Student's Name : _____
Class : _____
Class number : _____
Parent's signature : _____
Date : _____

